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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Lena Hallengren (S)

2019/20:1601 Ambulansflygets framtid

De regionala flygplatserna har stått i centrum för ambulansflygens livräddande 
insatser under coronapandemin. Sjukvården har varit hårt belastad och kommer 
att vara så under en lång tid framöver, och patienter kommer att behöva flyttas 
mellan olika sjukhus och regioner över Sverige.

Både ambulansflyget och de regionala flygplatserna är i behov av ekonomiskt 
stöd för sina stora merkostnader under coronapandemin. Regeringens extra stöd 
på 75 miljoner kronor till ambulansflyget är välkommet.

Under den kris som råder riskerar många regionala flygplatser att stängas ned 
då bristen på intäkter från flyget uteblir. Regeringens stödpengar till 
flygbranschen har ännu inte riktats till de regionala flygplatserna som är 
avgörande för att ambulansflyget ska nå ut till hela Sverige. Flygets snabbhet 
kan inte konkurrera med ambulans- eller tågtransporter.

Med anledning av ovanstående skulle jag vilja fråga socialminister Lena 
Hallengren:

 

Hur avser ministern att arbeta för att säkerställa att ambulansflyget kan starta 
och landa i alla Sveriges regioner?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-06-17
Besvaras senast
2020-06-24 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


